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Maandag  08 januari    Oud papier 
Dinsdag  16 januari    Inloopavond brug Drentse 
Aa 
Maandag  05 februari    Oud papier 
Maandag  05 maart    Oud papier 

  20 maart  20.00- 22.00  ALV Dorpsbelangen 
Zaterdag  24 maart  10.00- 16.30  Snoeiafval paasbult inleveren 
Zaterdag  31 maart  10.00- 16.30  Snoeiafval paasbult inleveren 
Zondag  01 april  10.30-12.00  Eieren versieren jeugd 
Zondag  01 april  19.30   Paasvuur Munkakkers 
Maandag  07 mei     Oud papier 
Maandag  04 juni     Oud papier 
Maandag  02 juli     Oud papier 
Zaterdag  14 juli     Brinkdagen 
Zondag  15 juli     Brinkdagen 
Maandag  06 augustus    Oud papier 
Maandag  03 september    Oud papier 

  .. september    ALV vaststellen jaarprojecten 
  .. september    Drenthe Rally 

Maandag  01 oktober    Oud papier 
Maandag  05 november    Oud papier 
Maandag  03 december    Oud papier 
Zondag  09 december  14.00   Plaatsen kerstboom Brink 
Maandag  31 december  11.30 (vanaf)  Oliebollen festijn Witte Huis 
Maandag  31 december  23.00 (vanaf)  Sylvesterparty op de Brink  

      met vuurwerkshow 
 

Jaarkalender 2018

Redactie vraagt uitbreiding 
 
Trijnie Martijn stopt met haar redactiewerk. Zij zorgde voor de interviews met 
nieuwe dorpsbewoners. Dank voor alle interviews die je de afgelopen jaren 
hebt gedaan Trijnie!  
Wie heeft zin en tijd om dit van haar over te nemen? Stuur een email naar 
zeegserloopje@gmail.com 
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Van de redactie 
 
Dit is voorlopig het laatste 
Zeegser Loopje dat u in uw 
brievenbus krijgt. In het vervolg 
wordt het Loopje digitaal 
verzonden naar uw emailadres. 
Heeft u dit nog niet 
doorgegeven? Doe dit dan per 
omgaande aan Toos Docter, 
secretaris. Haar gegevens vindt 
u achterop dit Loopje.  
U kunt het Loopje ook altijd 
downloaden van de website.  
 
Heeft u geen computer, tablet 
of smartphone? Geef dit ook 
even door aan Toos Docter, dan 
ontvangt u het Loopje ‘gewoon’ 
in de brievenbus. 
 
Kijk voor actuele informatie op 
de website. Daar wordt u o.a. 
ook actueel geïnformeerd over 
de stand van zaken rond de 
brug. 
 
Adres website:  
http://www.zeegse-
dorpsbelang.nl 
 
  
  Colofon 
 
Redactie: 
Joke Gerds, Hoofdweg 3 
 
Adres: 
zeegserloopje@gmail.com  
  
Inleveren kopij voor  
10 juni 2018 

Op 6 mei komt  wielerwedstrijd ‘de 
Dorpenomloop Drenthe 2018’ weer door 
Zeegse. 
Wij zijn op zoek naar een zestal inwoners 
die ongeveer 1 uur beschikbaar hebben 
om tijdens het passeren het verkeer te 
regelen in Zeegse. Het tijdstip van de 
doorkomst in Zeegse is nog niet bekend. 
 Aanmelden bij Klaas Hooijer 
0642091061. Zie voor meer 
info dorpenomdrenthe.nl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Voor al uw feesten en partijen! 
Inclusief prachtig terras met uitzicht op de Brink! 

 
www.wittehuiszeegse.nl 

0592-541618 
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Van het bestuur 
2017 ligt alweer achter ons. We kunnen stellen, dat het een bewogen jaar 
was. Een jaar waarin we met een aantal verdrietige gebeurtenissen 
geconfronteerd werden met het overlijden van enkele inwoners.  
 
Ook bestuurlijk is het een en ander de revue gepasseerd. Los van de 
perikelen in het bestuur, zijn er de aanpassingen aan de Hoofdweg, waar 
veel tijd en aandacht aan besteed is. De verkeerscommissie heeft daarin 
een trekkende rol gehad, later is dit door bewoners overgenomen. Helaas 
is de oplossing niet tot ieders tevredenheid. De veiligheid laat zeker te 
wensen over vanwege de snelheid van het verkeer, maar hopelijk zal een 
optische vlakverdeling in de nabije toekomst daar een positieve invloed op 
hebben. De afwerking van de Hoofdweg zal hopelijk niet te lang op zich 
laten wachten. 
 
Zoals u heeft kunnen lezen op de website, heeft de historische commissie 
besloten zich als groep los te maken van Dorpsbelangen en voor zichzelf 
verder te gaan. Dit nadat het bestuur bekend maakte, dat zij alle taken van 
de commissies weer naar zich toe heeft gehaald. 
 
In 2018 beginnen we met een opgebroken brug over het Zeegser loopje, 
die hopelijk half april weer open gaat. De eerste perikelen zijn er al m.b.t. 
de gasleiding, een telecommunicatie kabel en de stevige vorst. Gelukkig is 
er inmiddels een noodbrug voor fietsers en voetgangers gecreëerd. De 
omleidingen vallen tegen in vergelijking met de gewone route naar Vries 
of Zuidlaren. Zie voor actuele informatie de website van dorpsbelangen. 
 
Het bruggetje Zeegse – Schipborg heeft onze aandacht. We wachten de 
uiteindelijke plannen af na de voorlichtingsavond. 
 
Wij hopen op een goed jaar en veel plezier bij alle activiteiten die hopelijk 
door toekomstige projectgroepen aangedragen worden. 
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. 

Algemene ledenvergadering DBZ  
dinsdag 20 maart 2018 

 AGENDA  
 
•  Opening en welkom 
•  Mededelingen 
•  Verslagen vorige vergaderingen  
  (21 maart 2017, 18 juli 2017, 10 oktober 2017, bijgevoegd) 
•  Jaarverslag DBZ 
•  Bestuursverkiezing 

•  De voorzitter, Klaas Hooijer, is aftredend en stelt zich 
herkiesbaar. 

•  De penningmeester, Peter Joustra, treedt af. Voor hem zal een 
nieuw bestuurslid geworven worden. 

•  Kandidaten kunnen zich (liefst ruim) voor ledenvergadering 
aanmelden bij het bestuur. 

•  Verkiezing kascommissie 
•  Vaststellen huishoudelijk reglement (concept bijgevoegd) 
•  Sluiting 
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Verslag algemene ledenvergadering DBZ 21 maart 
2017 In het Witte Huis in Zeegse 

  
Aanwezig bestuur DBZ: Klaas Hooijer, voorzitter, Peter Joustra, 
penningmeester, Toos Docter, secretaris, Morijn Bourgonje, lid, Ingmar van 
der Woude, lid, Geja van Zuiden, lid. Onder de aanwezigen gaat de 
presentielijst rond. 
  
Welkom en opening 
Om 20.05 uur heet Klaas, de voorzitter, iedereen welkom. Er zijn leden, 
bestuursleden en iemand van Landschapsbeheer Drenthe, die straks een 
presentatie gaat geven. 
Klaas vindt dat het best wat levendiger mag zijn in Zeegse, de 
leefgemeenschap staat steeds meer op zichzelf en dat merk je vooral aan 
een matige bezetting bij de activiteiten. Dit vindt hij jammer, vooral voor 
alle vrijwilligers die er zo veel energie in steken. Soms denkt hij wel eens: 
moeten we wel doorgaan? De Brinkdagen zijn dagen die voor de 
bewoners van Zeegse worden georganiseerd, maar het is altijd sprokkelen 
om de nodige menskrachten te vinden. De animo loopt dus terug kunnen 
we vaststellen, ook hier op deze vergadering zijn wel eens meer leden 
geweest. Maar, wij blijven hopen op verandering, wij gaan door. 
  
Vaststellen agenda 
Geen wijzigingen, alleen de presentatie van Landschapsbeheer Drenthe, 
die we tussen de bedrijven door doen. 
  
Verslag ALV van 15 maart 2016 
Deze stond in het Zeegserloopje. Enige opmerking is dat de naam van 
Hans Paul Riemsma in de agenda verkeerd genoemd staat. Verslag 
goedgekeurd. 
  
Mededelingen en ingekomen stukken 
Geen ingekomen stukken. 
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De overgang met duiker over het Zeegser loopje wordt vervangen door 
een brug.  
 
Het is de bedoeling de Zeegsersteeg autoluw te maken en de brug in 
Schipborg over de Drentse Aa af te sluiten voor autoverkeer. Dit is 
opgenomen in de begroting 2018 van de gemeente. Er worden nu 
berekeningen gemaakt, er volgen nog inspraakavonden. 
  
Financiën 
In het verslag valt te lezen dat er minder binnen komt dan dat er uit gaat. 
Maar, de vraag is daarbij, hoe veel reserves moet een vereniging 
hebben? 
Wat zijn nagekomen kosten? 
Peter: kosten die ik niet van tevoren wist en later bij mij ingediend 
werden. 
Veronique is van mening dat een vereniging niet te veel reserves moet 
hebben, maak maar op.  
Verslag kascommissie + verkiezing 
Jan en Truus hebben de kascontrole gedaan bij Peter thuis. Het was goed 
te controleren, alle bonnetjes waren goed genummerd en gerangschikt. 
De ledenadministratie was op orde. Op hun voorstel is het bestuur 
decharge verleend.Peter vraagt nog advies over de hoogte van de 
benodigde buffer. 
2000 euro is genoeg. 
  
Verkiezing nieuwe kascommissie 
Jan Helder heeft het twee jaar gedaan, dus mag niet meer. Truus 
Uilenberg mag nog een jaar, maar zij is er niet, dus het is niet zeker of zij 
zich verkiesbaar stelt. 
Twee nieuwe leden bieden zich aan: Auk Hardonk en  H. Dagelet. 
  
Dit is het moment voor Landschapsbeheer Drenthe. 
De heer Bart Kuiper geeft een presentatie  over erven en dan voor 
Zeegse met name over erven aan de brink en de brink zelf. Inzake de 
brink is destijds een heel mooi plan opgesteld, dit is echter nooit 
uitgevoerd, zal nog ergens in een bureaula liggen. Voorgesteld wordt een 
werkgroep BRINK in het leven te roepen. De heer Kuiper biedt aan dat zij 
altijd bereid zijn te adviseren. 
  
Bestuursverkiezing 
Hans Paul Riemsma heeft zijn functie beschikbaar gesteld. Is er iemand 
aanwezig die bestuurslid DBZ wil worden? Nee. Ingmar van der Woude, 
Morijn Bourgonje en Toos Docter stellen zich herkiesbaar en dat wordt 
met applaus bevestigd. 
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Verslag commissies 
Glasvezel 
Er is een informatieavond gehouden, waar 80 mensen op af kwamen. 
Inmiddels ligt er een intentieverklaring op tafel, maar het is nog niet genoeg. 
Brinkdagen 
Deze zijn 14, 15, 16 juli 2017.  Dezelfde opzet als andere jaren. Geen kermis. 
Op zondag doet een oldtimer club Zeegse aan voor de start, de lunch en de 
finish. De initiator voor de theetuin houdt er mee op. Jammer als dit mooie 
initiatief ter ziele gaat, we zoeken daar mensen voor. 
Historische commissie 
Alle 4 leden zijn aanwezig. Ze doen geheimzinnig, ze zijn met iets leuks bezig, 
maar ze kunnen er nog niets over vertellen. 
Verkeerscommissie 
Er is recent contact geweest met de gemeente, maar daar is weinig concreets 
uit gekomen. Genoemd wordt dat het zo vreemd is dat de wegen buiten 
Zeegse zo opgeknapt zijn, hierdoor is dat net een racebaan en zo komt men 
het dorp binnen.  
Recreatiecommissie 
Lies vertelt dat het thema van de Brinkdagen dit jaar is: veldkeien. Dit mogen 
echte keien zijn, of van papier, pulp, polyester of papier-maché, what ever. Leg 
ze in de tuin, in het zicht en ga ze leuk maken. Binnenkort komt er een flyer in 
de bus.  
 
Rondvraag 
Nina Van Doren noemt het fietspad in het verlengde van de Munkakkers, daar 
zijn stukken asfalt uit. Dit is gevaarlijk op de fiets. Klaas: wordt meegenomen 
in de verkeerscommissie. 
Jan Willem Gunnink noemt de lodges. Er staat inmiddels 1 modelwoning. 
Komen er 50? Zie de website: www.parkdezeegserduinen.nl. 
Arend Arends vraagt naar de creatieve commissie. Is dat een zelfstandige 
commissie? Nee, valt onder de DBZ. 
Jan Helder noemt de houtwallen die sommige mensen gebruiken als 
erfscheiding. Hij heeft al eens een rondje gemaakt met gemeente en 
brandweer, het is gevaarlijk op sommige plekken. Helaas, als het niet op de 
openbare weg ligt, is er niets aan te doen. Brugman noemt: eis van de 
verzekering? 
Jan Helder vraagt aan alle Zeegsenaren om straks de Zeegser vlag weer uit te 
doen. 
Hilbrands noemt de drempels. Een doorn in het oog van de omwonenden, 
veel te veel lawaai. Er is recent een gesprek met de gemeente en de 
verkeerscommissie geweest, helaas is dit wat uit de hand gelopen. Na nog 
wat opmerkingen over en weer is de conclusie dat er binnenkort een gesprek 
zal zijn met de verkeerscommissie en het bestuur DBZ. 
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De buurtpreventie app schiet zijn doel een beetje voorbij, er worden te veel 
algemene zaken op gezet. Een buurtapp beter? Iemand die dit oppikt? 
Fenny Mesander meldt dat er is ingebroken op camping Mooi Zeegse, door 
iemand in een zwarte Renault mégane coupé met een lawaaiige knalpijp. De 
politie heeft het kenteken. 
Paasvuur. Fred wil graag de vele takken die nu langs de Munkakkers liggen, 
op 7 april naar het paasvuur brengen. Ingmar vraagt de eigenaar van het land 
of dit mogelijk is. 
Iemand merkt op dat er heel veel hout verwacht wordt. Klaas stelt dat het niet 
de bedoeling kan zijn dat je voor je tientje lidmaatschapsgeld b.v. 20 karren 
hout brengt. Het zal strak gehanteerd worden, geen lid, 5 euro per kar. 
  
Sluiting 
Klaas bedankt alle aanwezigen en wenst ieder wel thuis. 
 

Verslag buitengewone ALV DBZ 18 juli 2017  
  
De aankondiging van deze vergadering in het Zeegser loopje luidde: 
‘Het bestuur heeft een verzoek van een aantal leden ontvangen voor het 
uitschrijven van een algemene ledenvergadering. Conform de statuten geeft 
het bestuur hier gehoor aan, temeer omdat het bestuur reeds voornemens 
was een buitengewone algemene ledenvergadering uit te schrijven wegens 
bestuurlijke onenigheden.’ 
  
De zaal zit vol, tafels en stoelen zijn extra bijgezet, er staan 60 leden op de 
presentielijst. Aanwezig bestuur DBZ: Klaas Hooijer, voorzitter, Peter Joustra, 
penningmeester, Toos Docter, secretaris, Ingmar van der Woude, lid, Geja van 
Zuiden, lid. Afwezig bestuur DBZ: Morijn Bourgonje 
Klaas heeft 3 afzeggingen ontvangen: Wil Kraf, Riet Oosterveld en Ria van 
Eerten. 
  
Opening 
Klaas, voorzitter DBZ, opent deze buitengewone vergadering. Er is door het 
bestuur besloten deze vergadering door een onafhankelijke voorzitter te laten 
leiden, hiervoor is de heer Theo Brugman gevraagd, Klaas geeft het woord 
aan hem. 
  
Uiteenzetting/vaststelling agenda 
Theo heet iedereen welkom. Op de tafels ligt de agenda. De aanleiding voor 
deze vergadering is de brief dd. 22 juni 2017 van een aantal leden, aan het 
bestuur. Hierin wordt gesproken over geruchten, over functioneren en over 
bemensing van het bestuur. Deze vergadering gaat niet over de Hoofdweg, 
maar de Hoofdweg is wel te zien als onderliggende oorzaak van de onvrede. 
Theo leest de brief van een aantal leden, de aanleiding voor deze 
vergadering, voor. 
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2 3 

Vaststellen van relevante stukken 
Deze zijn er niet. 
  
Geruchten m.b.t. zaken rondom het bestuur 
Theo vraagt de briefschrijvers uitleg te geven over deze geruchten. Wie mag 
ik het woord geven? Vervolgens volgt er een discussie over mailverkeer uit 
2013, niet reageren op mails, over de verkeerscommissie, over de 
Hoofdweg. 
  
Functioneren van het bestuur 
Theo vraagt: ‘wie kan ik het woord geven over het functioneren van het 
bestuur?’ 
Vervolgens volgt er een discussie over verstrekte en niet verstrekte subsidies, 
weer het mailverkeer uit 2013, weer over de verkeerscommissie. 
Positie van de bemensing van de commissies 
Joke meldt dat in de statuten staat vermeld dat het bestuur zich kan laten 
ondersteunen door commissies, maar deze commissies hebben geen eigen 
bevoegdheden. Geja noemt het huishoudelijk reglement. Er heerst wat 
verwarring over het feit of er wel of niet een huishoudelijk reglement is 
opgesteld, samen met de statuten. De statuten staan voor ieder zichtbaar 
op de site. 
  
Pauze 
  
Conclusies door het bestuur.  
Het bestuur is in de pauze in conclaaf geweest.  
Klaas neemt het woord. Het bestuur zal zich in de nabije toekomst beraden 
op haar beleid, zal meer transparantie geven aan haar leden. 
De conclusie van het bestuur is dat wij de vergadering vragen het 
opgezegde vertrouwen in medebestuurslid Geja van Zuiden om te zetten in 
een schorsing. 
 
Joke Gerds verduidelijkt dat als stemming uitwijst dat Geja geschorst wordt, 
dat er dan binnen nu en 3 maanden nogmaals een algemene 
ledenvergadering moet worden uitgeschreven om Geja uit het bestuur te 
ontslaan. 
 
Theo verduidelijkt: ‘Het bestuur vindt het niet wenselijk dat Geja van Zuiden 
in het bestuur blijft, schorsen kan alleen door een ledenvergadering, 
schorsen betekent eigenlijk tijd winnen om een oplossing te vinden, zijnde: 
Geja stapt zelf op, Bestuur gaat verder met Geja, Bestuur neemt initiatief om 
Geja te ontslaan.’ 
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De vraag van Theo is vervolgens :’ Is er behoefte aan een hoofdelijke 
stemming?’ Ja. 
Er worden briefjes uitgedeeld. Uitslag stemming: 53 voor bestuur., 7 
tegen bestuur, 7 blanco. 
Conclusie: Geja is nu officieel geschorst. Het bestuur en Geja gaan zich 
beraden. 
Misschien zitten we hier binnen 3 maanden weer. 
  
Reacties van leden 
Anne Sikkema: Sinds 1993 is er al een vereniging Dorpsbelangen, zo 
lang functioneert het bestuur, laten we vooral zo doorgaan en vooral 
zonder wantrouwen naar elkaar. ‘Waar gewerkt wordt, vallen spaanders’. 
  
Rondvraag 
Veronique Kajim:’ Ik hoorde geruchten over een slecht financieel beleid 
in de afgelopen 12 jaar. Toen was ik penningmeester, ik wil dat dan heel 
graag horen, laat de geruchten horen aan het bestuur.’ 
  
De Nijs:’ Ik wil graag een compliment geven aan Theo Brugman, goed 
gedaan.’ 
  
Janny Pepping: ‘Ik durf het bijna niet meer te noemen, maar, inzake de 
Hoofdweg, de drempels, wij van de Goldakkers wilden de drempels 
graag.’ 
  
Sluiting 
Klaas sluit de vergadering met de mededeling dat het bestuur zich zal 
beraden en de leden hierover zal informeren. 
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Verslag van de extra algemene ledenvergadering DBZ op 
10 oktober 2017  

 
Aanwezig: Klaas Hooijer, voorzitter, Peter Joustra, penningmeester, Toos Docter, 
secretaris, Morijn Bourgonje, Ingmar van der Woude, leden 
Onder de aanwezigen gaat de presentielijst rond. 
  
Opening 
Klaas heet ieder welkom.  
  
Ontslag mevrouw G. van Zuiden 
Net voor deze vergadering lag er een brief in de brievenbussen van de 
bestuursleden, Klaas leest de brief voor. Mevrouw Van Zuiden geeft hierin aan 
dat zij haar bestuursfunctie neerlegt. Gevolg hiervan is dat de vergadering ietsje 
korter kan worden en we misschien nog een stukje voetbal kunnen zien. 
  
Notulen van de extra ALV van 18 juli 2017 liggen op de tafels. 
  
Aanpassingen Hoofdweg 
Klaas zegt dat er gisteren een gesprek geweest is met wethouder Lammers, de 
heer Kuiper en een medewerker. Hier is meegedeeld dat er donderdag 19 
oktober a.s. een inloopavond wordt georganiseerd door de gemeente, in het 
Fletcher Hotel. Alle bewoners van de Hoofdweg en de Goldakkers krijgen 
hiervoor een uitnodiging. 
  
Herzien Huishoudelijk reglement 
Het oude reglement was er, maar het lag ergens in een la. Echter de perikelen 
van de laatste maanden nopen ons het reglement up to date te maken. Joke 
Gerds en Theo Brugman hebben een nieuw concept gemaakt en dit met het 
bestuur besproken. Het resultaat ligt voor u. Er wordt een leespauze ingelast 
voor het nieuwe concept. 
  
Na veel discussie over commissies en projectgroepen, over termijnen 
bestuursleden, verkiezing bestuursleden, wel of niet digitaal versturen van het 
Zeegser Loopje, de inning van de contributie en aanmelding als lid, zijn er twee 
concrete wijzigingen (* projectgroepen moeten verantwoording afleggen en * 
projectgroepen worden in de ALV van september ingesteld, voor een jaar). De 
voorgestelde wijzigingen worden verwerkt en het nieuwe concept wordt op de 
website gepubliceerd. Reageren kan naar Dorpsbelangen. Het nieuwe HR wordt 
in de ALV van maart 2018 op de agenda gezet ter besluitvorming. 
 
Sluiting 
Klaas bedankt ieder voor zijn of haar inbreng en wenst ieder wel thuis. 
Hij noemt nogmaals de inloopavond Hoofdweg op 19 oktober a.s.. In november 
volgt een inloopavond inzake het autoluw maken van de Zeegsersteeg 
(bruggetje over de Drentsche Aa). 
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Huishoudelijk Reglement Vereniging Dorpsbelangen 
Zeegse (concept) 

 Inleiding 
Dit huishoudelijk reglement van de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse is 
gebaseerd op de statuten van de vereniging dd. 24 juli 2003.  
In het reglement staan nadere bepalingen omtrent 
•  het bestuur 
•  de commissies 
•  activiteiten 
•  de contributie 
•  de besluitvorming 
•  Communicatie 
 
Het bestuur 
Artikel  1 
Het bestuur bestaat bij voorkeur uit 5 leden: voorzitter, secretaris, penningmeester 
en twee leden in algemene dienst. 
Artikel  2 
2.1 Voorzitter, secretaris en penningmeester worden in functie gekozen. 
2.1.1 Taken van de voorzitter: 
leiden van de algemene vergadering en de vergaderingen van het bestuur. 
leiden van het bestuur (initiatieven nemen, coördineren en doen uitvoeren van 
bestuurswerkzaamheden). 
vertegenwoordigen van de VDZ binnen en buiten de vereniging. 
2.1.2 Taken van de secretaris: 
brieven en andere stukken schrijven namens de vereniging. 
archiveren van de stukken de vereniging betreffende. 
verslagen maken van de verschillende overleggen binnen de vereniging. 
(doen) bijhouden van de ledenlijst. 
2.1.3 Taken van de penningmeester: 

beheren van de kas en van de bankrekeningen. 
doen en ontvangen van betalingen en donaties. 
bijhouden van bank- en kasboek. 
maken van het financieel jaarverslag. 
bewaken van de plannen van het bestuur aan de hand van de begroting. 

Artikel 3 
3.1 Bestuursleden worden gekozen en benoemd door de Algemene 
LedenVergadering (ALV) tijdens de jaarvergadering in maart. 
3.2 Vacatures in het bestuur worden tijdig bekend gemaakt, als laatste gelijk met 
de uitnodiging voor de jaarvergadering. 
3.3 Bestuurskandidaten worden door het bestuur voorgedragen. 
3.4 Door de leden kunnen bestuurskandidaten worden voorgedragen als de 
voordracht wordt ondersteund met 10 handtekeningen van stemgerechtigde 
leden. Minimaal 2 weken voor de ALV. 
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Artikel 4 
4.1 De zittingstermijn van de bestuursleden is drie jaar. De bestuursleden zijn 
herkiesbaar. 
4.2 Jaarlijks wordt in de jaarvergadering een geactualiseerde afvloeiingslijst aan 
de leden voorgelegd. 
 
De commissies 
Artikel 5 
5.1 Uit hoofde van de statuten kent de VDZ een kascommissie. De 
samenstelling en taken van de kascommissie zijn beschreven in de statuten 
onder artikel 13. 
5.2 Het bestuur kan uit hoofde van de statuten commissies instellen ter 
ontlasting van eigen taken. Deze commissies hebben een permanent karakter 
zolang het bestuur zulks nodig acht. 
  
Activiteiten 
Artikel 6 
De activiteiten van de vereniging worden ‘projecten’ genoemd. 
6.1 Ieder project wordt, onder verantwoordelijkheid van het bestuur, uitgevoerd 
door een projectgroep.  
6.2 Ieder jaar stelt het bestuur een lijst op met projecten voor het komende jaar. 
Projecten kunnen ook jaarlijks worden herhaald. 
6.3 Het bestuur draagt zorg voor het samenstellen en ontbinden van de 
projectgroepen. Ook bestuursleden kunnen lid zijn van een projectgroep. Aan 
iedere projectgroep is een ‘kartrekker’ verbonden, die fungeert als voorzitter 
van de projectgroep. Het bestuur kan de samenstelling van de projectgroep 
wijzigen als het bestuur daar aanleiding toe ziet. 
6.4 Projectgroepen krijgen een duidelijk omschreven opdracht van het bestuur 
met bijbehorende mandaten/verantwoordelijkheden. Zij maken op grond van 
de opdracht een plan van aanpak en voeren dit, na goedkeuring en eventuele 
amendering door het bestuur, vervolgens uit. 
6.5. Voorafgaand aan de septembervergadering worden leden uitgenodigd 
projectvoorstellen in te dienen.  
6.6  Er wordt jaarlijks gerapporteerd en verantwoording afgelegd over de 
projecten (zie ook 9.3) 
  
De contributie 
Artikel 7 
7.1 Alle inwoners boven de 18 jaar kunnen zich aanmelden als lid en betalen 
contributie. 
7.2 Het lidmaatschap van de vereniging loopt per kalenderjaar. 
7.3 Inwoners/donateurs die in de loop van het jaar lid worden, betalen 
contributie voor het hele kalenderjaar. 
7.4 Alle betalende leden hebben stemrecht. Stemmen bij volmacht is mogelijk. 
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Artikel 8 
8.1 De hoogte van de contributie wordt jaarlijks in de jaarvergadering 
vastgesteld. 
8.2 Inning van de contributie geschiedt bij voorkeur via een bankmachtiging. 
 
De besluitvorming 
Artikel 9 
9.1 Tweemaal per jaar vindt een ALV plaats, in maart en in september. 
9.2 De maartvergadering wordt als de jaarvergadering beschouwd. 
9.3 De septembervergadering is een beleidsvergadering. Hierin worden de 
projecten van het voorgaande jaar geëvalueerd en wordt door de 
projectgroep verantwoording afgelegd. Vervolgens worden voor het 
komende jaar nieuwe projecten vastgesteld. 
  
Communicatie 
Artikel 10 
10.1 Het bestuur maakt voor de verspreiding van de bulletins (o.a. Zeegser 
Loopje) gebruik van moderne communicatiekanalen als e-mail en de website. 
Voor de ALV in maart wordt het Zeegser Loopje, waarin de uitnodiging van 
de  jaarvergadering en de notulen van het voorgaande jaar worden 
opgenomen, verzonden. 
10.2 In geval van bijzondere persoonlijke omstandigheden van een 
dorpsgenoot (te denken valt aan overlijden, jubilea e.d.) zorgt het bestuur 
voor passende aandacht. 
10.3 In het Zeegser Loopje wordt aandacht geschonken aan wel en wee van 
de dorpsgenoten. 
10.4 Een nieuwe dorpsgenoot wordt namens het bestuur van VDZ bezocht. 
10.5 Bij de gemeente wordt een infobulletin van de VDZ aangeleverd, op te 
nemen in het informatiepakket van de gemeente om aan nieuwe inwoners 
van Zeegse uit te reiken. 
  
 



Klaas Hooijer   voorzitter   klaaslieshooijer@gmail.com 
Toos Docter   secretaris   t.docter@home.nl 
Peter Joustra   penningmeester  p.joustra@ziggo.nl 
Morijn Bourgonje   lid   morijnbourgonje@gmail.com 

      0592 543332  
Ingmar van der Woude  lid    ikwoude@gmail.com     

      0651389658 
	

	
Nog geen lid/vriend? 
 
Wordt vriend voor een tientje per 
gezin! 
  
Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen 
Zeegse steunen, wilt u meedenken, praten 
en beslissen over uw dorp, maak dan uw 
lidmaatschapsbijdrage van 10 euro/jaar 
over op NL45 INGB 0001 2212 16 
t.a.v. Vereniging Dorpsbelangen Zeegse 
U kunt ook kiezen voor automatisch 
incasso. 
Vraag het de penningmeester. 
  


